
      Protokół z XXXIV Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 27 lipca 2017 r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.393.2017.MM 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.401.2017.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.449.2017.MM 

4.4 korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 

4.5 zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 

4.6 rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2018 

4.7 uzupełnienia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2017 

4.8 ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2018 

4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.496.2017.MM 

4.10 montażu progu wyspowego oraz wyznaczenia przejścia dla pieszych na ulicy Wadowskiej 

w Krakowie 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 17 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXXIV Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 



ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 
 

ad.4.1.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.393.2017.MM  
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.393.2017.MM 
 

ad.4.2.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie  

z pismem ML-02.7123.401.2017.BS 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.401.2017.BS 
 

ad.4.3.  zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem 

ML-02.7123.449.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Stoku zgodnie z pismem ML-02.7123.449.2017.MM 
 

ad.4.4.  korekty na zadaniach Dzielnicy XVII w roku 2017 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki i Komisji 

Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej.  

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie korekty na zadaniach 

Dzielnicy XVII w roku 2017 
 

ad.4.5.  zmiany podziału środków finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia Komisji Rewizyjnej 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zmiany podziału środków 

finansowych na „Obsługę Dzielnic” w roku 2017 
 

ad.4.6.  rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2018 
Projekt Zarządu. Pozytywna opinia merytorycznych Komisji Rady Dzielnicy XVII 

Przewodniczący zreferował zebranym projekt uchwały  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego zapoznał zebranych z propozycją podziału 

środków w ramach budżetu obywatelskiego na rok 2018 

Następnie Przewodniczący odczytał pismo jakie Zarząd Dzielnicy wystosował do ZEO w sprawie 

wycen zadań remontowych w placówkach oświatowych na rok 2018 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XVII na rok 2018 
 

ad.4.7.  uzupełnienia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań 

Dzielnicy” w roku 2017 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie uzupełnienia zakresu 

rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2017 
 

ad.4.8.  ustalenia zakresu rzeczowego zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” 

w roku 2018 
Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie ustalenia zakresu rzeczowego 

zadania pn. „Remont dróg i chodników wg wskazań Dzielnicy” w roku 2018 



 

ad.4.9 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.496.2017.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu 

lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-

02.7123.496.2017.MM 
 

ad.4.10.  montażu progu wyspowego oraz wyznaczenia przejścia dla pieszych na ulicy Wadowskiej 

w Krakowie 
Projekt Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego. Pozytywna opinia Zarządu 

Pan Kawa poinformował, że jest przeciwny montażowi progów zwalniających na terenie Dzielnicy. 

Głos w tej sprawie zajęli także: p. A. Dziedzic, p. St. Stroński, p. St. Madej, p. J. Wójcik,  

p. L. Zaleński  

Członkowie Rady Dzielnicy pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie montażu progu wyspowego oraz 

wyznaczenia przejścia dla pieszych na ulicy Wadowskiej w Krakowie w głosowaniu: za – 13, przeciw 

– 2, wstrzymały się 2 osoby 
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Pan Adamczyk spytał czy wiadomo coś na temat realizacji zadań zgłoszonych do programu 

„Bezpieczna droga do szkoły”?. 

Przewodniczący poinformował zebranych, że do tego programu został zakwalifikowany tylko jeden 

chodnik na terenie Krakowa 

Pani Woźniczka spytała o zakres prac w ramach rekultywacji parku Zielony Jar. 

Odpowiedzi udzielili p. St. Madej, p. J. Kawa i p. A. Dziedzic, informując zabranych, że w ramach 

rekultywacji parku Zielony Jar zostanie przeprowadzona inwentaryzacja zieleni oraz naprawa alejek 

i że wstępna koncepcja prac znajduje się w siedzibie Rady Dzielnicy 

Pan Adamczyk zapytał, czy zostało do Zarządu Zieleni Miejskiej zgłoszone wycięcie krzaków koło 

schodów przy Szkole Podstawowej 129  

Pan Dziedzic poinformował radnego, że krzaki te są zgłoszone i mają być podcięte 

 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

- pismem z ZIKiTu w sprawie wykonania nakładki asfaltowej na ul. Architektów 

- zaproszeniem na „Dzień Wadowa” na dzień 27.08.2017r 

 

Następnie Przewodniczący poinformował o godzinach i terminach otwarcia biura Rady Dzielnicy 

XVII w związku z urlopem pracownika biura 

 

Pani Frankiewicz zaprosiła zebranych na „Święto Kwiatów i Ziół” do Łuczanowic na dzień 

13.08.2017r 

p. J. Wójcika zaprosił na „Dzień Luboczy” w dniu 19.08.2017r 

p. W. Wojnarski zaprosił na „Dzień Kantorowic” w dniu 20.08.2017r 

 

 

Następnie Przewodniczący odczytał terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII w miesiącu 

sierpniu 2017: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 21.08.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 23.08.2017r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 38.08.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 24.08.2017r 



Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

- 

30.0.2017r. 

24.08.2017r. 

21.08.2017r 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

31 sierpnia 2017r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1930 zamknął posiedzenie XXXIV Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


